
Kulcsár Gergely
országgyűlési képvisel ő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám „Z . 1,ttr
Érkezett : 2016 NOV O 2.

	

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Nem tudjuk hazahozni a katonáinkat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnos az elmúlt években tovább folytatódott a Magyar Honvédség leépülése . Bizonyítja ez t
az is, hogy a 2016 . szeptember 22-ei, a Magyar Honvédség állapotával kapcsolatos
szakbizottsági beszámoló tárgyalásakor új, tízéves fejlesztési programról beszélt . Továbbá
GDP-arányosan számolva a honvédelmi kiadások sajnos több évtizedes mélyponton vannak .

Az említett leépülés a honvédség légi szállítókapacitását is utolérte . Az Ön bevallása szerint i s
ez az egyik legfontosabb javítandó terület . Egyes meg nem erősített hírek alapján már az i s
előfordult az elmúlt hónapokban, hogy az elégtelen légi szállítókapacitás miatt, repül őgép
hiányában, nem tudtak külföldön szolgálatukat már letöltött katonákat id őben hazaszállítani .

Tisztelt Miniszter Úr, igazak-e ezek a hírek? Tényleg el őfordult-e ilyen sajnálatos helyzet?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. november 2 .

C
Kűilcsár Gergely
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